

Date: **05.1.2026**

Time: **16:20 hrs**

Subject: **COC COMMUNICATION NO: 2**

Document No: **3.2**

From: *The Clerk of the Course*

To: *All competitors / crew members*

Number of pages 1

NOURRITURE ET BOISSON / FOOD AND BEVERAGE

Une collation (nourriture et boisson) sera réservée pour le pilote, le copilote et deux personnes de leur team, le dimanche 25 janvier de 15h00 à 21h00 à [LE VIVALDI](#) (12 Route de la Piscine).

4 bracelets d'accès seront remis à chaque équipage lors des vérifications administratives.

Le Vivaldi sera entièrement privatisée et l'accès ne sera autorisé qu'aux porteurs du bracelet.

Si vous souhaitez acquérir des bracelets supplémentaires ils seront uniquement en vente aux vérifications administratives au prix de 38€.

A snack (food and bevarage) will be provided for the driver, co-driver and two members of their team on Sunday 25 January from 15:00 to 21:00 at [LE VIVALDI](#) (12 Route de la Piscine)).

4 access wristbands will be given to each team at the administrative checks.

Le Vivaldi will be entirely private and access will only be authorised to those wearing the wristbands.

If you wish to purchase additional wristbands, they will be only on sale at the administrative checks for €38.

Romain PUGLIESE
Clerk of the Course